



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB INVESTORS UNION CO. FOR REAL ESTATES DEVELOPING Date: 25-11-2025 10:09:18 AM Subject: Selling a piece of land	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: اتحاد المستثمرون العرب للتطوير العقاري التاريخ: 25-11-2025 10:09:18 AM الموضوع: بيع قطعة ارض
Greetings, We would like to inform you that the Company has sold land parcel No. 1053 located in Al-Muwaqqar, Basin Al-Mattaba No. 8, with a total area of 10,349 square meters, at a price of 4 Jordanian dinars per square meter, for a total value of 41,396 dinars for the entire parcel. The sale price exceeds the actual cost of the land and has been completed to support expansion into new investment projects.	تحية طيبة وبعد، نود إعلامكم بأن الشركة قامت ببيع قطعة الأرض رقم 1053 من أراضي الموقر - حوض المطبة رقم 8، ومساحتها 10,349 مترًا مربعاً، وذلك بسعر 4 دنانير للمتر الواحد، وبقيمة إجمالية مقدارها 41,396 ديناراً للكامل القطعة، وهو سعر أعلى من التكلفة الفعلية لها، وذلك بهدف التوسيع في مشاريع استثمارية جديدة.
24-11-2025	24-11-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عmad الصغير	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عmad الصغير